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ИНФОРМАЦИЯ 

за участие в заседание на Административен съвет, Общо събрание и 

дискусия, организирана и от IFAC във FIDEF, и 68-и Конгрес на Ордена на 

френските експерт-счетоводители 

 

Димитър Желязков 

Дипломиран експерт-счетоводител, регистриран одитор 

Член на УС на ИДЕС  

 

Бяхме командировани с председателя на ИДЕС, г-н Бойко Костов за участие 

в посочените мероприятия в гр. Дижон, Франция за периода 30.09.13 – 

05.10.2013 г.  

На 01.10.2013 г. сутринта се състоя заседанието на Административния съвет 

на FIDEF, на което присъстваха 17 от 19-те члена на Административния съвет, 

ръководството на организацията и почетните президенти. 

 Заседанието на Административния съвет протече при следния дневен ред: 

1. Утвърждаване на протокола от предходното заседание на Съвета; 

2. Утвърждаване на финансовия отчет за 2012 г. и представянето му на 

Общото събрание; 

3. Преглед на стратегическия план за дейността за периода 2014 – 2018 

година; 

4. Преглед на бюджета за 2014 г. и предложения за членския внос; 

5. Програма за дейността за 2014 година;  

6. Избор на бъдещ президент; 

7. Преглед на Правилата за избор на президент; 

8. Преглед на дневния ред на Общото събрание; 

9. Дейност на членовете до края на 2013 година; 

10. Представяне на FIDEF на различни форуми; 

11. Разни. 

Административният съвет взе решения с пълно единодушие по т. 1 – 5. 

По т. 6 бяха посочени две кандидатури за бъдещ президент на FIDEF , а 

именно на г-н Mamour Fall от Сенегал и г-н Mohamed Hdid от Мароко. Г-н Hdid си 

направи отвод в полза на г-н Fall. 

Междувременно беше издигната кандидатурата на г-н Christian Migan от 

Берлин. 

При последващото гласуване г-н Fall получи 14 гласа „за“ при три гласа 

„за“ за г-н Migan и бе избран за бъдещ Президент на FIDEF. 

Във връзка с това бяха прецизирани и Правилата за избор на президент - 

т. 7.  
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По т. 8 – 10 нямаше разногласия, а по т. 11 поставените въпроси бяха 

включени в точката за Общото събрание. 

Поради изчерпването на дневния ред заседанието на Административния 

съвет бе закрито. 

На същата дата следобяд се състоя Общото събрание на FIDEF при следния 

дневен ред: 

1. Утвърждаване на протокола от предходното Общо събрание; 

2. Представяне на отчет за дейността за текущия период; 

3. Представяне на ГФО 2012г., отчет на ковчежника и доклад на одитора; 

4. Утвърждаване на текущата дейност, ГФО за 2012 г. и съпътстващите го 

доклади; 

5. Представяне на стратегическия план за периода 2014 – 2018 година; 

6. Представяне на бюджета за 2014; 

7. Представяне дейността на FIDEF за 2014 година; 

8. Управление на проекти за превод, обучение и сътрудничество с 

университети; 

9. Отчет за дейността на членовете – за сведение; 

10. Съобщение от представителите на IFAC и OIF; 

11. Програмата за участията на FIDEF до края на годината; 

12. Разходи във връзка със среща, организирана от PAFA на 13.09.2013 

година; 

13. Разни. 

След направените разисквания всички точки от дневния ред бяха приети от 

Общото събрание. 

На г-жа Michel Cartier Le Guerinel, генерален секретар на FIDEF, бе връчен 

Френски орден за заслуги за нейната дългогодишна ползотворна работа във 

FIDEF. Във връзка с това трябва да подчертаем увеличението на членовете на 

организацията. 

В момента във FIDEF членуват 27 редовни и 20 асоциирани члена от 36 

страни от Европа, Африка, Азия и Северна Америка. 

На 02.10.2013 година се състоя дискусия, организирана от FIDEF и IFAC . 

Тя бе ръководена от г-н Jean Précourt, почетен президент на IFAC. Той 

направи обзор върху приобщаването на членството в IFAC и неговите функции, 

тъй като една част от членовете на FIDEF все още не са членове на IFAC. 

След това имаше три секции за дискусии в следните аспекти: 

1. Контрол върху качеството; 

2. Дисциплинарни разследвания; 

3. Влизане в сила на решенията на органите на IFAC. 

Взехме участие в дискусията относно контрола върху качеството, където 

споделихме нашия опит, организацията на контрола и възникналите проблеми с 

КПНРО. 
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Колегите от Франция подчертаха, че този контрол се осъществява само от 

професионалисти в областта на одита и правилата се утвърждават от CNCC, а не 

от органа за надзор върху професията. 

След това на пленарно заседание бяха представени основните моменти от 

дискусиите, бе подчертано активното ни участие и добрата организация на 

контрола върху качеството в ИДЕС. 

Имаше въпроси и отговори в посочените аспекти и обобщение, с което 

дискусията приключи.  

Да поздравят участниците в проявите, организирани от FIDEF, дойдоха 

почетният председател на Ордена на експерт-счетоводителите г-жа Agnés Bricard, 

настоящият Президент г-н Joseph Zogniotti, както и президентът на CNCC г-н Yves 

Nicolas. 

На същия ден от 14.30 ч. стана откриването на 68-ия Конгрес на Ордена на 

експерт-счетоводителите в Двореца на конгресите в гр. Дижон. 

Темата на Конгреса беше „Компетенциите в услуга на работата“. 

Стана традиция конгресите в последните три години да бъдат откривани с 

филм с леко комично съдържание, засягащо експерт-счетоводителите. Ролите се 

изпълняват от експерт-счетоводители от регионалната организация-домакин. 

Откриването бе ръководено от г-н Alexandre Vanadia, журналист. 

Конгресът бе открит от г-н Laurent Fournier, Президент на регионалната 

организация и г-н Rémi Seguin, генерален комисар на Конгреса. 

Приветствие поднесе президентът на Ордена на експерт-счетоводителите г-

н Joseph Zorgniotti. 

Състоя се въвеждаща дискусия по темата на Конгреса с участието на шест 

души, в т.ч. кулинар лауреат на Национален конкурс г-н Philippe Etchebest. 

През трите дни на Конгреса имаше много дискусии и много щандове, 

предлагащи различни услуги, свързани с професията. 

Проведохме професионални срещи със следните лица: 

1. Г-н Jacques Potdevin, член на бюрото на IFAC; 

2. Г-н André Kilesse, президент на FEE. С него договорихме да получим 

становище относно инструкцията, изготвена от МФ. 

3. Г-н Philippe Arraou – вицепрезидент на Ордена на експерт-

счетоводителите. 

С него обсъдихме двустранното сътрудничество, като изтъкнахме нашето 

недоволство относно последните три години. Бяхме уверени, че ще се подобри. 

С г-н Daniel Kroes, президент на Белгийския институт на одиторите и г-н 

Marc Bihain, генерален секретар обсъдихме развитието на нашето сътрудничество 

на база на сключения договор между двата института. С г-н William Nahum, 

президент на Франкофонската академия, насрочената среща не можа да се състои 

лично, но с негова сътрудничка поговорихме за възможност за сътрудничество. 



СРЕЩИ И МЕЖДУНАРОДНИ КОНТАКТИ бр. 7/2013, година XVI 

4 

С г-н Jean Précourt обсъдихме евентуално сътрудничество с Франкофонския 

институт в Канада.  

С проф. Alain Burlaud дискутирахме евентуално сътрудничество с френския 

институт Intec, Париж. 

С г-н Cédric Gélard, генерален секретар по международното сътрудничество 

в областта на счетоводството и одита разисквахме бъдещото ни сътрудничество. 

Запознахме се подробно с програмен продукт за пълен одит, съдържащ 

последните промени в Директивата за счетоводството от 2013 година. 

Той е лицензиран от CNCC и може да се разпространява във Франция и 

чужбина на френски и английски език. 

Конгресът бе закрит на 04.10.2013 година на заключително пленарно 

заседание от 14.00 ч.  

В него бе излъчено видео обръщение към участниците в Конгреса от 

министър-председателя г-н Jean-Marc Ayroult и г-н Fleur Pellerin, министър на 

малките и средни предприятия, иновациите и цифровата икономика. 

Главният докладчик на Конгреса г-н Jean Marie Vial и президентът г-н 

Joseph Zorgniotti закриха Конгреса и обявиха, че следващият 69-и Конгрес ще се 

проведе на 8, 9 и 10 октомври 2014 г. в гр. Лион, Франция. 

Ако трябва да обобщим впечатленията си от Конгреса, можем да 

подчертаем наличието на ползотворна дискусия за нашите френски колеги в 

много аспекти и вниманието, с което те се ползват напълно заслужено от страна 

на френското правителство. 

Като организация и практическа реализация този конгрес е пример за 

подражание от наша страна. 

 


